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1. Iraq will impose a two-day curfew in November for the country’s first census in 27 years, officials said.
2. Eight Israeli soldiers killed in fighting with Hezbollah inside Lebanon, says IDF.
3. In Gaza, the Hamas-run health ministry says Israeli strikes in Khan Younis killed at least 51 people.
4. The United Nations secretary general (António Guterres) has condemned Iranian strikes on Israel, after earlier being banned from the country for his initial response. 
5. President Joe Biden and Vice-President Kamala Harris are on their way to some of the areas worst-hit by Storm Helene after it battered south-eastern states last week






1. قال مسؤول حكومي بأن العراق سوف يفرض حظر تجوال لمدة يومين في شهر نوفمبر\ تشرين الثاني من اجل التعداد السكاني الاول منذ 27 عام. 
2. قال جيش الدفاع الاسرائيلي ان 8 جنود اسرائيليين قتلوا في قتال مع حزب الله داخل لبنان.  
3. في غزة قالت وزارة الصحة التي تديريها حماس أن الغارات الاسرائيلية قتلت على الاقل 51 شخصا في خان يونس. 
4. [bookmark: _GoBack]ادان الامين العام للامم المتحدة انتونيو غوتيريش الضربات الايرانية ضد اسرائيل وكان قد منع من دخول اسرائيل بسبب موقفه السابق من اسرائيل.
5. الرئيس جو بايدن ونائب الرئيس كمالا هارس في طريقهم الى بعض المناطق الاكثر تضررا بعاصفة هلين بعد ان ضربت ولايات جنوب شرق البلاد الاسبوع الماضي.
